

Auto Magic

Professional Car Care®

SOAPS

Wash & Wax Concentrate

Thick Lather Shampoo
Leaves a Glossy Shine
Great Scent

PRECAUTIONS ON BACK LABEL



No. 56

Container Intended for #56 Wash & Wax Only

No. 56 Wash & Wax Concentrate

Wash & Wax Concentrate is a thick later shampoo for cleaning exterior vehicle surfaces. Rinses easily for less wipe down time and leaves the surface with a glossy shine. **DIRECTIONS:** Pour 2 ounces of Wash & Wax Concentrate into a 5 gallon pail. Fill with water and wash vehicle with a wash mitt or soft sponge. Rinse, then dry with a soft towel, chamois or squeegee.

Wash & Wax Concentré est un shampoing mousse épais pour nettoyer les surfaces extérieures des véhicules. Il se rince facilement pour réduire le temps d'essuyage et donne un aspect brillant à la surface. **MODE D'EMPLOI:** Verser 2 onces de Wash & Wax Concentré dans un seau de 5 gallons. Remplir avec de l'eau et laver le véhicule avec un gant de lavage ou une éponge douce. Rincer, puis sécher avec une serviette douce, une peau de chamois ou une raclette en caoutchouc.



WARNING - Causes skin irritation. Causes serious eye irritation. Suspected of causing cancer. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Use personal protective equipment as required. Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling. Wear eye/face protection. **FIRST AID:** If exposed or concerned: Get medical advice/attention. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. **IF ON SKIN:** Wash with plenty of soap and water. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash before reuse. Store locked up. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. May be harmful if swallowed. May be harmful in contact with skin. Toxic to aquatic life with long lasting effects. See Safety Data Sheet for additional information.

WARNING: Cancer and Reproductive Harm - www.P65Warnings.ca.gov

ATTENTION - Provoque une irritation cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux. Susceptible de provoquer le cancer. Se procurer les instructions avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Utiliser l'équipement de protection individuelle requis. Se laver le visage, les mains et toute surface de peau exposée soigneusement après manipulation. Porter un appareil de protection des yeux/du visage. **PREMIERS SOINS:** EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l'eau et au savon. En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. Garder sous clé. Éliminer le contenu/réceptacle dans une usine d'élimination des déchets approuvée. Peut être nocif en cas d'ingestion. Peut être nocif par contact cutané. Toxique pour les organismes aquatiques, entraîne des effets à long terme. Toxique pour les organismes aquatiques. Voir la fiche de sécurité pour plus d'information.

AVERTISSEMENT: Cancer et effet nocif sur la reproduction - www.P65Warnings.ca.gov

Contains (CAS#): Water (7732-18-5), Dodecylbenzenesulphonic Acid (27176-87-0), Benzenesulfonic acid, 4-C10-13-sec-alkyl derivatives (85536-14-7), Benzenesulfonic acid, (C10-16) (68584-22-5), Cocamide DEA (68603-42-9), Sodium Hydroxide (1310-73-2), Glycerine (56-81-5), ETHANOL, 2,2'-MINOBS- (111-42-2), DMDM Hydantoin (NOT ASSIGNED), Sodium Laureth Sulfate (9004-82-4), Ethanol (64-17-5), ALCOHOLS, C12-15, ETHOXYLATED (68131-39-5). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5 (12356AM-3) 11.2020